職責

學術主任主要負責天氣預測,航空氣象服務、輻射監測、並從事氣候學、海洋物理、地球物理、授時服務、資料處理及資訊科技工作。

學術主任在試用或試任期間可能須接受有關氣象方面的專業培訓。他/她也可能須隨時候召、輪班、在正常辦公時間以外或惡劣天氣情況下工作,或在戶外執行職務。

入職條件

- 1. 持有香港任何一所大學頒發的物理、數學、氣象學、電腦科學、核子科學、電子工程學學位,或同等學歷;及
- 2. 符合語文能力要求,在綜合招聘考試兩張語文試卷(中文運用和英文 運用)中取得「一級」成績,或同等資格。

晉升階梯

首席學術主任

總學術主任

高級學術主任

學術主任

薪酬



總薪級表第45至49點

總薪級表第34至44點

總薪級表第28至33點

總薪級表第 14 至 27 點

查詢

地址: 香港九龍尖沙咀彌敦道134號A 香港天文台人事組

電話: +852 2926 8205

電郵: personnel@hko.gov.hk





學術主任 Experimental Officer

事業 career @香港天文台 HKO



DUTIES career @ HKO webpage

An Experimental Officer is mainly deployed on duties related to weather forecasting, aviation weather services, radiation monitoring, climatology, physical oceanography, geophysics, time services, data processing and information technology.



An Experimental Officer may be required to attend professional training course in meteorology during his/her probationary/trial period. He/She may be required to perform 'on-call' duty and work outdoors, shifts, outside normal office hours, or in adverse weather conditions.

ENTRY REQUIREMENTS

- (a) A Bachelor's degree in Physics, Mathematics, Meteorology, Computer Science, Nuclear Science, or Electronic Engineering, from a university in Hong Kong, or equivalent; and
- (b) Meeting the language proficiency requirements of 'Level 1' results in the two language papers (Use of Chinese and Use of English) in the Common Recruitment Examination, or equivalent.





For more details, please refer to:



PROSPECTS

experimental Omcer

Chief Experimental Officer

Senior Experimental Officer

Experimental Officer

SALARIES

MPS Point 45-49

MPS Point 34-44

MPS Point 28-33

MPS Point 14-27

 \Diamond

ENQUIRY

Address: Personnel Registry, Hong Kong Observatory,

134A Nathan Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon,

Hong Kong.

Tel: **+852 2926 8205**

Email: personnel@hko.gov.hk

